
عملکرد فدراسیون در آوردگاه  2024 پاریس دیدنی است ؛

 استقلال، همچنان اسیر

 چرا مربیان خارجی حاضر به قبول دعوت فدراسیون
 والیبال ایران برای سرمربیگری تیم ملی بزرگسالان نیستند؟

مشورتی  جلسات 
شده!؟ تکراری  خیلی 

تا پایان سال رقم می خورد؛

 البرز، اولین استان سبز  در  اجرای
 پروژه فیبرنوری منازل و کسب و کار

پر ابهام، غیر شفاف؛

تومانی  میلیارد  هزار   ۱۰ حدود  درآمد 
بازرگانی! تاق  ا
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 رفیق همیشه، بعد از تو مرا همنفسی نیست؛ 
ما تجربه کردیم ، کسی یار کسی نیست

 تولدت مبارک
 شرف قلم و معلم رفاقت

ناصر احمدپور برای آن ها که شاگردی 
سردب�ی  یک  از  فراتر  کردند،  را  اش 
�ب شک  بود،  رسانه ای  معلم  ح�ت  و 
ما  همه ی  برای  بزرگ تر  برادر  یک  او 
رفاقت  برادری که  می شد،  محسوب 
آموخت  ما  به  و  داد  یاد  ما  به  را 
ر  حرف حق را باید زد ح�ت اگر به صرض

خودمان باشد.
خیلی ها  احمدپور،  ناصر  مکتب  در 
رشد کردند، به قول مهدی هژبری، در 
روزها�ی که بزرگ ترهای رسانه ورز�ش 
ض را برای خودشان می خواستند  همه چ�ی
دیوار  ورز�ش  رسانه های  دور  به  و 
وارد  جوان  وی  ن�ی تا  بودند  کشیده 
این عرصه نشود، او اعتبارش را خرج 
وهای جوان کرد تا آن ها کار را یاد  ن�ی
ند و برای خودشان صاحب نام و  بگ�ی

نشان شوند.
است،  احمدپور  ناصر  تولد  امروز 
به  ابد  تا  که   

گ
بزر� برادر  و  دوست 

دوس�ت اش افتخار می کنم.
میانمان  دیگر  که  می شود  ه سالی 

ُ
ن

نیست که برایش �ب هوا کیک بخریم و 
یم.  بگ�ی را جشن  تولدش  تحریریه  در 
اگر اجل مهلت داده بود، امروز شمع 
ض  نهم�ی امسال  اما  فوت می کرد  را   ۶۵
سالی است که ۱۹ دی تولد داریم و 
نیست...  ما  میان  در  تولد  صاحب 
در  او  �ب  ما  باشد که  بهشت  جایش 
معلم  و  بود  قلم  ف  سرش او  جهنمیم! 

رفاقت.
رسانه  این  دیوار  به  ابد  تا  عکسش 
بود  دیواری  بسان  خودش  است که 

برای تکیه دادن و اتکا کردن... 
روحت شاد رفیقِ همیشه

سرمقاله

19 دی ماه؛ سالروز رحلت » امیرکبیر انقلاب « آیت الله هاشمی رفسنجانی  
و شهادت سردار سرفراز » احمد کاظمی« گرامی باد

مهرداد تیموری
مدیرمسئول



وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه طبق 
تعهد گرفته شده در حوزه ارتباطات موبایل باید تا 
خردادماه سال آینده سرعت ۳۰ درصد افزایش پیدا 

کند، گفت: تا پایان سال سرعت اینترنت در پروژه 
برابر سرعت فعلی یعنی  تا ۱۰۰  نوری  بزرگ فیبر 

هزار مگابیت بر ثانیه خواهد بود.
به گزارش دنیای هوادار؛ »عیسی زارع پور« درباره 
دلایل افزایش قیمت تعرفه های اینترنت در کشور، 
گفت: طی سال های گذشته باوجود افزایش هزینه 
به  بود.  مانده  ثابت  تعرفه ها همچنان  اپراتورها، 
همین دلیل اپراتورها قادر به سرمایه گذاری برای 
درخواست  هرچند  نبودند.  زیرساخت ها  توسعه 
افزایش ۱۰۰ درصدی تعرفه های اینترنت را داشتند 
وزارتخانه  در  انجام شده  بررسی های  به دنبال  اما 
موافقت  تعرفه ها  افزایش ۳۴ درصدی  به  نهایتاً 
کردیم که البته این ۳۴ درصد هم صرفا بر ترافیک 
بین الملل اعمال شد. درواقع بهای ترافیک داخلی 
همچون گذشته است، بنابراین میانگین افزایشی 
درصد  از ۳۴  کمتر  احساس می کنند-  مردم  -که 

مذکور خواهد بود.
زارع پور با تأکید بر اینکه هیچ بسته ای اینترنتی 
است،  نداشته  افزایش  درصد   ۳۴ از  بیشتر 

به  ریال  که  گرفته ایم  تعهد  اپراتورها  از  افزود: 
و  شبکه  توسعه  قیمت صرف  افزایش  این  ریال 
خرید تجهیزات شود و سرعت شبکه ظرف ۶ ماه 
آینده افزایش پیدا کند، همچنین علاوه  بر نسل 
پنجم، پوشش نسل چهارم در کشور بیشتر شود 
و سرعت شبکه  کیفیت  افزایش  با  نهایت  در  تا 

رضایت مندی مردم بالا رود.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه 
طبق تعهد گرفته شده در حوزه ارتباطات موبایل 
درصد   ۳۰ سرعت  آینده  سال  خردادماه  تا  باید 
افزایش پیدا کند، مطرح کرد: همچنین در حوزه 
ارتباطات ثابت پروژه بزرگ فیبر نوری را در دستور 
کار داریم که اکنون ۵ و نیم میلیون خانوار را در 
سراسر کشور تحت پوشش قرار داده و در حدود 
۱۶۰ شهر فراگیر شده است که امید است تا پایان 
سال پوشش ۸ میلیون نفر امکان پذیر  شود، البته 
مردم  تقدیم  پروژه  این  در  که  اینترنتی  سرعت 
برابر سرعت فعلی یعنی هزار  تا ۱۰۰  خواهد شد 

مگابیت بر ثانیه خواهد بود.

وزیر ارتباطات اعلام کرد:

افزایش ۱۰۰ برابری ســرعت اینترنت خانگی تا آخر سال

روزنامه
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انتخابات

رویداد
یـــاد و خاطـــره شـــهدا، به  ویژه  »شـــهید ســـیدعین الله حســـینی« که  
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کوتاه

رئیس کمیسیون تلفیق لایحه بودجه خبر داد:
 آغاز بررسی بودجه ۱۴۰۳ 

در صحن مجلس از اول بهمن
رئیس کمیسیون تلفیق لایحه بودجه، از ارسال گزارش 
کار این کمیسیون به هیئت رئیسه در چهارشنبه هفته 
ابتدای  از  مجلس  علنی  صحن  در  آن  بررسی  و  آینده 

بهمن ماه خبر داد.
»حمیدرضا حاجی بابایی« رئیس کمیسیون تلفیق لایحه 
بودجه سال ۱۴۰۳، با اشاره به روند بررسی لایحه بودجه 
سال آینده کشور در این کمیسیون، اظهار کرد: کمیسیون 
درباره  گوناگونی  کارشناسی  جلسات  تاکنون  تلفیق، 
بودجه سال ۱۴۰۳ برگزار کرده است و با همراهی قاطبه 
لایحه  بررسی  در  را  تحولی  راهبرد  مجلس،  نمایندگان 
بودجه سال آینده دنبال می کنیم. وی درباره زمان بررسی 
آینده در صحن مجلس،  بودجه سال  اول لایحه  بخش 
گفت: کمیسیون تلفیق لایحه بودجه در موعد قانونی و 
مقرر، بررسی های خود درباره لایحه بودجه سال آینده را 
به اتمام می رساند و گزارش خود را تحویل هیئت رئیسه 

مجلس می دهد.
حاجی بابایی ادامه داد: کمیسیون تلفیق، ۱۰ روز یعنی 
تا چهارشنبه )۲۷ دی ماه( فرصت دارد تا لایحه بودجه را 
مورد بررسی قرار دهد؛ چهارشنبه هفته آینده گزارش خود 
را تحویل هیئت  رئیسه مجلس می دهیم تا در دستور کار 
صحن مجلس در روز یکشنبه )اول بهمن ماه( قرار بگیرد 

و از ابتدای بهمن، بررسی بودجه در مجلس آغاز شود.

سخنگوی شرکت هواپیمایی جمهوری 
اسلامی ایران:

هیچ بدهی به کشور عربستان 
برای پروازهای حج نداشته ایم

ایران  اسلامی  جمهوری  هواپیمایی  شرکت  سخنگوی 
داریم  کامل  آمادگی  عمره  حج  پروازهای  برای  گفت: 
پروازها  این  انجام  برای  را  پروازهای منطقه ای  و حتی 

کاهش داده ایم.
هواپیمایی  شرکت  سخنگوی  قربانعلی«  »حسام 
جمهوری اسلامی ایران گفت: رایزنی ها برای پروازهای 
حج عمره همچنان توسط تمامی دستگاه ها از جمله 
زیارت  و  حج  سازمان  کشور،  هواپیمایی  سازمان 
سر  از  پروازها  این  به زودی  و  است  انجام  درحال 
گرفته می شود.به گفته وی لغو پروازهای حج عمره 
هیچ ارتباطی به بدهی پروازهای حج تمتع به کشور 
عربستان نداشته و تنها به دلیل مشکلات فنی بوده و 
مسئولان بخش هوایی در حال دریافت و طی کردن 
الزامات و فرآیندهای قانونی هستند و به محض رفع 

مشکل پروازها انجام می شود.
او می گوید: شرکت هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران 
در راستای پرواز حج عمره پروازهای منطقه ای خود را 
پرواز  مجوز  کنند  اعلام  که  لحظه  هر  تا  داده  کاهش 
عمره ارائه شده پروازها انجام شود.قربانعلی بیان کرد: 
سازمان هواپیمایی کشور و شرکت هواپیمایی جمهوری 
اسلامی ایران آمادگی کامل برای انجام پروازهای حج 

عمره را دارد.

رئیس سازمان غذا و دارو مطرح کرد
 ضرورت پیش بینی

  ۱۲۵ همت برای طرح دارویار 
در لایحه بودجه ۱۴۰۳

رئیس سازمان غذا و دارو گفت: با توجه به مشکلاتی 
که با آن روبرو هستیم درخواست داریم اعتبارات دارویار 
برای سال آینده حداقل ۱۲۵ همت باشد تا پاسخگوی نیاز 

تامین دارو و اعتبار سازمان های بیمه گر باشد.
»حیدر محمدی« با بیان اینکه طرح دارویار باعث از بین 
رفتن رانت و فساد شد بر ضرورت پیش بینی ۱۲۵ همت 
برای این طرح در لایحه بودجه ۱۴۰۳ تأکید کرد و گفت: 
با توجه به مشکلاتی که در سال جاری با آن روبرو بودیم 
درخواست داریم اعتبارات دارویار برای سال آینده حداقل 
۱۲۵ همت باشد تا پاسخگوی نیاز تامین دارو، تجهیزات 

پزشکی و اعتبارات سازمان های بیمه گر باشد.

جزئیات تعداد داوطلبان کرسی های  مجلس به تفکیک ۹ حوزه انتخاباتی؛

کدام استان ها بیشترین و کمترین رقابت نامزدها را دارند؟
در استان البرز ۱۲۳ داوطلب برای هر کرسی مجلس 
رقابت خواهند کرد. این آمار در استان تهران ۷۷ نفر، 
 ۲۵ اصفهان  استان  در  و  نفر   ۳۷ فارس  استان  در 

نفر است.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایسنا؛ هیئت های 
نظارت استان ها روز ۱۴ دی نتایج بررسی صلاحیت 
داوطلبان را به پایان رساندند و وزارت کشور این نتایج 
را روز ۱۵ دی به داوطلبان اعلام کرد. بیش از ۱۱ هزار 
نفر از داوطلبان در این مرحله تأیید صلاحیت شدند. 
»طحان نظیف« سخنگوی شورای نگهبان درباره آمار 
بررسی صلاحیت داوطلبان انتخابات دوازدهمین دوره 
نفر  از ۱۱ هزار  مجلس شورای اسلامی گفت:» بیش 
یعنی بیش از ۵۲ درصد تأیید صلاحیت شدند. حدود 
۳۸ درصد صلاحیت ها مورد تأیید قرار نگرفت. تعداد 
عدم احرازها کاهش قابل توجهی داشت و زیر ۱۰ درصد 
عدم احراز داشتیم.«داوطلبانی که رد صلاحیت یا عدم 
احراز صلاحیت شده اند از ۱۷ تا ۱۹ دی فرصت اعتراض 
فرصت  روز  این شورا ۳۰  و  دارند  نگهبان  به شورای 
بررسی این اعتراضات را دارد. در کل کشور برای هر 

کرسی مجلس ۳۸ داوطلب رقابت خواهند کرد.
در  شده  صلاحیت  تأیید  داوطلبان  آمار  بررسی  با 
کشور  شهرهای  کلان  از  آنها  مرکز   که  استان هایی 
تاکنون  که  است  شده  مشخص  می شود،  محسوب 
بیشترین رقابت در استان البرز شکل گرفته است. در 
این استان هر کرسی، ۱۲۳ رقیب دارد. کمترین رقابت 
هم در استان های خراسان رضوی و آذربایجان شرقی 
است که هر ۲۳ نفر برای یک کرسی رقابت می کنند. 
بیشترین رقابت به ترتیب در استان البرز، تهران، قم، 
فارس، خوزستان، کرمانشاه، خراسان رضوی، آذربایجان 

شرقی و اصفهان است.
رد  شده،  صلاحیت  تأیید  داوطلبان  آمار  ادامه  در 
صلاحیت شده و عدم احراز صلاحیت شده و میانگین 
البرز،  تهران،  استان های  در  کرسی  هر  برای  رقابت 
اصفهان،  فارس،  شرقی،  آذربایجان  رضوی،  خراسان 
قم، خوزستان و کرمانشاه را مرور می کنیم. البته این 
بررسی  از  پس  آمار  این  که  است  لازم  هم  توضیح 

نهایی شورای نگهبان مقداری تغییر خواهد کرد.
 استان تهران: هیئت نظارت استان صلاحیت ۲۷۰۰ 
داوطلب را تأیید، ۲۱۰۴ داوطلب را رد کرد و صلاحیت 
در  کرسی   ۳۵ تهران  استان  نکرد.  احراز  را  نفر   ۹۰۲

مجلس دارد و ۷۷ نفر برای هر کرسی رقابت می کنند.
استان آذربایجان شرقی: در این استان ۴۴۶ نفر تأیید 
و  شده  رد  نفر   ۵۲۲ صلاحیت  اند.  شده  صلاحیت 
صلاحیت ۸۸ نفر هم احراز نشده است. این استان 
۱۹ کرسی در مجلس دارد و ۲۳ نفر برای هر کرسی 

رقابت خواهند کرد.
استان صلاحیت  این  نظارت  اصفهان: هیئت  استان 
۴۹۰ نفر را تأیید کرد و ۳۱۶ نفر هم رد صلاحیت شدند. 
۳۸۸ نفر هم عدم تأیید صلاحیت گرفتند. مردم استان 
این  در  رقابت  و  دارند  در مجلس  اصفهان ۱۹ کرسی 

استان برای هر کرسی  بین ۲۵ داوطلب خواهد بود.
نفر   ۷۸۰ استان  این  نظارت  رضوی:هیئت  خراسان 
را تأیید کرد، ۵۲۸ نفر عدم تأیید گرفته و صلاحیت 
۱۳۵ نفر احراز نشد. خراسان رضوی دارای ۱۸ کرسی 
این  در  کرسی  هر  برای  نفر  و ۲۳  است  مجلس  در 

انتخابات رقابت می کنند.
استان فارس: هیئت نظارت در استان فارس صلاحیت 
و  رد شد  نفر  کرد. صلاحیت ۴۷۰  تأیید  را  نفر   ۶۶۸
صلاحیت ۸۷ نفر احراز نشد. استان فارس  ۱۸ کرسی 
در مجلس دارد و ۳۷ نفر با یکدیگر رقابت خواهند کرد 

تا به یک کرسی در بهارستان دست یابند.

استان خوزستان: هیئت نظارت این استان صلاحیت 
کرد.  رد  را  نفر   ۵۲۶ و  صلاحیت  تأیید  را  نفر   ۶۵۵
صلاحیت ۸۵ نفر هم احراز نشد. از استان خوزستان 
۱۸ نماینده راهی مجلس شورای اسلامی می شوند 
برای هر  نفر  بین ۳۶  استان  این  در  رقابت  بنابراین 

کرسی است.
استان کرمانشاه: هیئت نظارت این استان صلاحیت 
۲۱۹ نفر را تأیید کرد و صلاحیت ۲۴۲ نفر رد شد یا 
احراز نشد. 8 کرسی در مجلس شورای اسلامی سهم 
استان کرمانشاه است و در انتخابات ۱۱ اسفند، ۲۷ نفر  

برای هر کرسی در این استان رقابت می کنند.
استان البرز: هیئت نظارت البرز صلاحیت ۳۱۷ نفر را 
تأیید و صلاحیت ۲۴۵ داوطلب را رد کرد و صلاحیت 
۳ نفر را هم احراز نکرد. این استان ۳ کرسی در مجلس 
دارد. در استان البرز شدیدترین رقابت وجود داشته و 

۱۲۳ نفر برای هر کرسی باید رقابت کنند.
استان قم: هیئت نظارت استان قم صلاحیت ۲۲۸ 
داوطلب را تأیید و ۹۸ نفر را رد کرد و  صلاحیت ۱۶ 
نفر هم احراز نشد. این استان نیز دارای ۳ کرسی 
رقابت  کرسی  هر  برای  نفر  و ۷۶  است  مجلس  در 

خواهد بود. 
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جامعه
ساوجبلاغ در  کشاورزی  اراضی  هکتار   ۲۵۰ آزادسازی 
»هوشنگ میرزایی« مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ساوجبلاغ استان البرز از تخریب تعدادی ساخت و ساز غیر مجاز و آزادسازی ۲۵۰ هکتار 
اراضی کشاورزی و باغی در این شهرستان خبر داد و گفت: این اراضی به ارزش ۴۵ هزار میلیارد ریال در قالب یک مانور اجرایی و با 
شماره 1474 -سه شنبه  19 دی 1402حکم قضایی در روستای حسین آباد و مناطق همجوار آن در بخش مرکزی شهرستان ساوجبلاغ آزادسازی شد و  به عرصه تولید بازگشت.

روزنه

رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس:
زوج و فرد کردن خودروها 

در روزهای آلوده توجیه 
محیط زیستی ندارد

رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اینکه زوج و فرد کردن خودروها در روزهای 
آلوده هیچ توجیه محیط زیستی ندارد، گفت: بهتر است در 
روزهای آلوده خودروهای پاک تر اجازه تردد داشته باشند.
به  اشاره  با  رفیعی«  »سمیه  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
زمان  در  هوا  آلودگی  کاهش  راهکارهای  از  یکی  اینکه 
اوج آلودگی کاهش تردد خودروها است، افزود: در زمان 
تدوین راهکارهای تحقق این امر، راحت ترین کار یعنی 
نصف کردن تردد خودروها و اجرای طرح زوج و فرد دیده 

شده بود.
وی با اشاره به اینکه راهکارهای مقابله با آلودگی هوا 
در شرایط اضطراری آلودگی هوا باید به روز شود، گفت: 
اکنون که محدوده طرح ترافیک و آلودگی هوا به روش 
و  خودروها  اطلاعات  بانک  و  می شود  کنترل  مکانیزه 
میزان آلایندگی آنها نیز موجود است، باید راهکاری که 

توجیه محیط زیستی هم داشته باشد، جایگزین شود.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس افزود: به عنوان 
مثال، می توان تردد خودروهای هیبریدی یا خودروهایی 
که معاینه فنی برتر دارند در روزهای آلوده مجاز به تردد 
خودروهای  خرید  انگیزه  هم  ترتیب  این  به  که  باشند 
هدف  هم  و  می شود  بیشتر  مصرف تر  کم  و  پاک تر 
تردد خودروهای  آلایندگی و  بار  برای کاهش  قانونگذار 
حال  عین  در  کرد:  تصریح  می شود.وی  محقق  پاک تر 
انتظار داریم خودروسازان هم به سمت تولید خودروهای 
پاک تر و کم آلاینده تر پیش بروند و هم اولویت واردات 
خودرو چه خودروهای نو و چه دست دوم با خودروهای 
هیبریدی و برقی و دارای استاندارد بالاتر آلایندگی باشد.
دولت  گفت:  مجلس  زیست  محیط  فراکسیون  رئیس 
و وزارت صمت نیز باید با کاهش و صفر کردن تعرفه 
هیبریدی  و  برقی  خودروهای  مصرفی  قطعات  واردات 
را  انگیزه متقاضیان  باتری و تعرفه برق تحویلی،  نظیر 
افزایش دهند. رفیعی خاطرنشان کرد: فراکسیون محیط 
زیست مجلس آمادگی دارد در این حوزه ضمن حمایت از 
دولت در صورت لزوم نسبت به اصلاح قوانین اقدام کند.

سازمان حفاظت محیط زیست
محصولات جوامع محلی باید 

سازگار با محیط زیست باشد
استان های  امور  هماهنگی  و  ریاست  دفتر  کل  مدیر 
سازمان حفاظت محیط زیست گفت: محصولات جوامع 
محلی باید سازگار با محیط زیست و نمادی از محیط 

زیست آن منطقه باشد.
محصولات  عرضه  نمایشگاه  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
پروژه تنوع بخشی به معیشت های سازگار با منابع تالابی 
حضور  با  و  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  محل  در 

غرفه دارانی از استان های فارس و خوزستان برگزار شد.
»علیرضا نورمحمدی« در جریان بازدید از این نمایشگاه با 
اشاره به اینکه برگزاری چنین نمایشگاه هایی در طول سال 
می تواند در معرفی ظرفیت های استان های مختلف کشور 
و محصولات اقلیم های متفاوت در کشور مؤثر باشد، اظهار 
تالاب ها  پیرامون  در  محلی  جوامع  محصولات  داشت: 
از محیط زیست  با محیط زیست و نمادی  باید سازگار 
می توانند  محصولات  این  افزود:  وی  باشد.  منطقه  آن 
از تالاب های مناطق مختلف کشور  محصولاتی نمادین 
تجاری سازی  به  آن می تواند  بودن  نمادین  که  و  باشند 
و برندینگ آنها نیز کمک کند و وابستگی جوامع محلی 
است  لازم  دهد.  کاهش  آب بر  کارهای  و  کسب  به  را 
مدیران ستادی و استانی در خصوص تهیه هدایای ادارات 
مربوطه از محصولات شاخص جوامع محلی استفاده کنند 
تا ضمن حمایت از آنها در راستای معرفی محصولات با 
نورمحمدی  برداریم.  مؤثری  قدم های  نیز  بومی  کیفیت 
حمایت از زنان کارآفرین و شاغل در جوامع محلی را یکی 
از نکات مهم در حفاظت از تالاب ها عنوان کرد و افزود: 
برپایی بازارچه های خیریه منطقه ای در استان ها می تواند 

یکی از روش های مؤثر در این خصوص باشد.

رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر 
تهران گفت: اعداد و ارقام سیاهه آلودگی 
هوا نگران کننده است، مطابق با این سیاهه 
سهم آلودگی خودروهای دیزلی ۳۳ درصد 

برآورد شده است.
جعفر  »سید  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
از  بازدید  جریان  در  هاشمی«  تشکری 
شرکت کنترل کیفیت هوای تهران گفت: 
نگران  هوا  آلودگی  سیاهه  ارقام  و  اعداد 
کننده است و مطابق با این سیاهه سهم 
آلودگی خودروهای دیزلی ۳۳ درصد برآورد 
شده است؛ بر این اساس باید تمرکز جدی 
روی خودروهای سنگین باری و مسافری 
داشت. وی افزود: شهردار تهران تأکید جدی 
بر برقی شدن اتوبوس ها دارد و گرچه این 
اقدام خوب است، اما باید ضمن توجه به 
ناوگان  با سهم هر  مسائل فنی متناسب 
برنامه مشخصی داشت. تشکری هاشمی 
باید در مکان یابی ایستگاه های  بیان کرد: 
که  کرد  تعریف  معیارهایی  اندازه گیری، 
اطلاعات قابل اعتمادی به ما بدهند مثلا 
ایستگاهی که در کنار یک معبر پر تراکم 
است امکان دارد میزان آلودگی را چند برابر 

ایستگاهی که داخل بوستان است، نشان 
دهد.

ونقل  حمل  و  عمران  کمیسیون   رئیس  
کرد:  تصریح  تهران  شهر  اسلامی  شورای 
برای برنامه ریزی دقیق نیازمند داده های قابل 
اعتمادتری هستیم و با کوشش این شرکت 
دسترس پذیر  کاملا  داده ها  این  به  رسیدن 
ردیف  به  اشاره  با  هاشمی  تشکری  است. 
در  کرد:  اظهار  برقی  موتورهای  به  مربوط 
حوزه موتور سیکلت برقی که مهمترین پروژه 
شرکت کنترل کیفیت هواست گله داریم و 
باید مشخص شود چرا با وجود بودجه ۷۰۰ 
میلیارد تومانی پیشرفتی صورت نگرفته و 
کار قابل قبولی انجام نشده است. وی ادامه 
داد: حتماً شورای شهر این موضوع را پیگیری 
می کند و بودجه اختصاص یافته باید صرف 
توسعه فرهنگ استفاده از موتور برقی شود و 
تسهیل گری برای خریداران شود. وی تصریح 
تهران  هوای  کیفیت  کنترل  شرکت  کرد: 
نیز برای حل یکی از بزرگترین چالش های 
پایتخت که آلودگی هواست، باید حضوری 
فعال داشته باشد و باید اقدامات را  بر اساس 

اولویت بندی انجام دهد.

رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای تهران ؛
ارقام سیاهه آلودگی هوا نگران کننده است

هوای  کیفیت  اطلاع رسانی  نمایشگر 
 - زاکانی«  »علیرضا  حضور  با  تهران 
مرکزی  در ساختمان   - تهران  شهردار 
شهرداری تهران نصب و راه اندازی شد.

»سید  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
مدیر   - قمی«  میرزائی  محمدمهدی 
هوای  کیفیت  کنترل  شرکت  عامل 
تهران با اشاره به اینکه در سطح شهر 
کیفیت  سنجش  ایستگاه   ۲۲ تهران 
کیفیت  کنترل  به شرکت  مربوط  هوا 
مربوط  سنجش  ایستگاه   ۱۴ و  هوا 
زیست  محیط  حفاظت  سازمان  به 
می باشد، اظهار کرد: میانگین کیفیت 
هوای تهران بر اساس اندازه گیری های 
۳۶ ایستگاه صورت می پذیرد. وی در 
ادامه خاطرنشان کرد: در حال حاضر در 
کشور تنها شرکتی که مدل پیش بینی 
آلودگی هوا دارد شرکت کنترل کیفیت 
هواست که پیش بینی آلودگی هوا را 
برای ۴۸ ساعت آینده انجام می دهد.

ایستگاه های  تعداد  به  اشاره  با  او 
به صورت  گفت:  هوا  آلودگی  سنجش 
کلی ۳۶ ایستگاه سنجش آلودگی هوا 
ایستگاه   ۲۲ که  دارد  وجود  تهران  در 
 ۱۴ و  تهران  شهرداری  به  متعلق 
ایستگاه هم متعلق به سازمان محیط 
هم  آلودگی  شاخص  و  است  زیست 
ایستگاه   ۳۶ این  میانگین  براساس 
شرکت  مدیرعامل  می شود.  مشخص 

تهران  هوای  کیفیت  کنترل 
حاضر  درحال  کرد:  اضافه 
شاخص  نمایشگر  تابلو   ۱۸
آلودگی در تهران وجود دارد 
که به جز تابلوی ورزشگاه 

آزادی سایر تابلوهای نمایشگر روشن 
ادامه گفت:  در  هستند.میرزایی قمی 
انجام  ژاپنی ها  با  فشرده ای  مذاکرات 
شده که نتیجه آن خریداری و احداث 
شش ایستگاه سنجش آلودگی هوای 
به  اشاره  با  است.وی  تهران  در  جدید 
علل آلودگی هوا در تهران اظهار کرد: در 
تابستان ازن و در شش ماه دوم سال 
ذرات معلق کوچک تر از ۲.۴ میکرون 
البته  آلودگی هوا هستند  اصلی  علل 
انجام می دهیم  که  اقداماتی  از  یکی 
نمونه برداری از سوخت گازوئیلی است  
می شود.  داده  واحد  شرکت  به  که 
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای 
مناقصه  امسال  کرد:  اضافه  تهران 
سیاهه انتشار انجام و دانشگاه علم و 
صنعت برنده این مناقصه شد و انتهای 
مطالعات  اولیه  نتیجه  آینده  سال 
اظهارکرد:  وی  می شود.  مشخص 
برنامه ای با ۱۵ محور در حوزه حمل و 
نقل تدوین شده که در تمامی حوزه ها 
راهکارهای کاهش آلودگی هوا را نشان 
از  می توانیم  آن  مبنای  بر  و  می دهد 

شدت آلودگی هوای تهران بکاهیم.

با حضور شهردار تهران صورت گرفت؛
رونمایی از نمایشگر اطلاع رسانی کیفیت هوا

رئیس کل دادگستری استان سمنان اعلام کرد:

کاهش تلفات یوزپلنگ آسیایی در تصادفات جاده ای با حمایت های قضایی
عالی ترین مقام قضایی استان سمنان گفت: اقدامات 
انجام شده در مهمترین و زایاترین زیستگاه یوزپلنگ 
این  شدن  تلف  مخاطره  کاهش  به  منجر  آسیایی 

گربه سان مهم شده است.
عبداللهی«  جعفر  »محمد  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
زیستگاه  از  خود  گذشته  میدانی  بازدید  به  اشاره  با 
این گونه حیات وحش در حوزه قضایی میامی، ضمن 
مشکلات  حل  برای  مسئول  سازمان های  از  دعوت 
ناشی تلف شدن حیات وحش در تصادفات جاده ای 
در شرق استان، بر برگزاری جلسات راهبردی و صدور 

مصوباتی بر صیانت از یوز آسیایی تأکید کرد.
او با اشاره به دستور خود در خصوص برخورد قانونی با 
مقصرین حوادث منجر به تلف شدن یوزهای آسیایی 
در منطقه میامی در تیرماه امسال اظهار کرد: به دنبال 
دستگاه های  سوی  از  اقداماتی  دستور،  این  صدور 
مسئول، اجرایی شد که این اقدامات به کاهش تلفات 

حیات وحش کمک شایانی کرده است.
پاسگاه  شده،  انجام  قضایی  اقدامات  با  گفت:  وی 
دایر  میاندشت  سرای  کاروان  محل  در  محیط بانی 
شده و همچنین تابلوهای هشدار در محور تردد یوز 
جامع حفاظت  طرح  ادامه  در  و  نصب شد  آسیایی، 
از گونه های نادر وحشی نیز تهیه و برای تصویب به 

شورای عالی محیط زیست ارسال شد.
سامانه   ۶ راه اندازی  و  نصب  خرید،  از  عبداللهی 
دوربین های ثبت تخلف در منطقه به عنوان دیگر عامل 
مؤثر در کاهش تلفات حیات وحش نام برد و تصریح 
کرد: در همین راستا موافقت کمیسیون راه های کشور 
برای نصب ۶ دوربین و اعمال حد سرعت لحظه ای در 

منطقه اخذ شد.
اجرای  از  سمنان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
تردد  محدوده  در  کیلومتر   ۱۰ طول  به  روشنایی 
یوزپلنگ ها در شرق استان به عنوان دیگر اقدام مؤثر 
انجام شده یاد کرد و گفت: تهیه تابلوهای ریلی در 
خصوص اطلاعات مسیر نما، تابلوهای اعلان اخطار 
و همچنین خط کشی و ترسیم نقوش پروژه حفاظت 
از یوزپلنگ آسیایی با رنگ و تهیه تجهیزات ترافیکی 
لازم از دیگر اقداماتی است که با هدف حفاظت از این 

گونه ارزشمند در استان انجام شده است.
عبداللهی تصریح کرد: موضوع جذب اعتبار فنس کشی 
به میزان ۵ کیلومتر از مسیرهای طرفین جاده منطقه 

حفاظت شده از مصوباتی بود که پیگیری تحقق آن 
از سازمان حفاظت محیط زیست استان ادامه دارد و 

نتایج بدست آمده متعاقبا اعلام می شود.
خاطرنشان  سمنان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
کرد: با حمایت و همکاری دستگاه قضایی و انجام 
و  مسئول  سازمان های  و  نهادها  تمامی  تکالیف 
و حفاظت  ترسیمی، شاهد صیانت  اجرای مصوبات 
آسیایی  یوز  ویژه  به  انقراض  در معرض  گونه های  از 
در استان خواهیم بود. دستگاه قضایی استان برای 
و  وحش  حیات  مختلف  گونه های  از  بهتر  حفاظت 
اقدام  هیچ  از  انقراض،  خطر  در  گونه های  خصوصا 

قانونی دریغ نخواهد کرد.
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سردار »حمید هداوند« فرمانده انتظامی استان البرز  اعلام کرد: با تلاش کارآگاهان پلیس آگاهی استان، اعضای باند هفت 
نفره کلاهبرداری که با شیوه کشیدن چک بلامحل به چندین فقره کلاهبرداری از مردم به ارزش ۵۰۰ میلیارد ریال کرده بودند، 
در چند منطقه کشور شناسایی و دستگیر شدند.  شماره 1474 -سه شنبه  19 دی 1402

 

؟ ز« چه خ�ب »ال�ب

 قطعى آب كمالشهر با حفر
 ۷ حلقه چاه رفع مى شود 

نتيجه رسيدن  به  از  البرز  آبفاى استان  مديرعامل 
حفر و بهره بردارى از ٧ حلقه چاه جديد در راستاى 
رفع تنش آبى در محدوده كمالشهر كلانشهر كرج 

خبر داد.
»حميدرضا نامداری«  با تأكيد بر ضرورت پيش بينى 
تمهيدات لازم جهت جلوگيرى از رفع مشكل قطعى 
مكرر آب در فصل تابستان و اعلام برنامه هاى اين 
شركت براى شهرهاى استان، اظهار كرد: با نزدیک 
شدن به روزهاى پايانى سال و شروع فصل تابستان 
و نیاز به تأمین آب شرب، حفر و تجهیز ۷ حلقه 
درسطح  مجدد،  مهندسی  و  شرب  آب  جدید  چاه 

کمالشهر در دستورکار قرار گرفت.
وی افزود: از این تعداد، حفر ٢ حلقه چاه به پایان 
پایان  تا  باقیمانده  چاه  حلقه  و حفاری ٥  رسیده 
سال جاری اتمام و تا پيش از تابستان سال ١٤٠٢ 
در مدار بهره بردارى قرار خواهند گرفت.مديرعامل 
برداشت  به  اشاره  با  ادامه  در  البرز  استان  آبفاى 
تابستان سال ١٤٠٢  در  ثانيه  هر  در  آب  ليتر   ٤١٠
در محدوه كمالشهر، تصريح كرد: با بهره بردارى از 
چاه هاى فوق، كمالشهر در تابستان سال ١٤٠٣ با 
افزايش برداشت ۵۰۰ ليترى آب در هرثانيه روبرو و 

پاسخگوى نياز شهروندان خواهد بود.

بهره مندی۵۰ هزار نفر از خدمات 
مشاوره ای بهزیستی البرز

مدیرکل بهزیستی استان البرز اعلام کرد: در ۹ ماهه 
سال جاری، به تعداد ۱۰ هزار و ۸۶۸ نفر خدمات 

مشاوره حضوری ارائه شده است.
 »وجیهه محمدی فلاح« اظهار کرد: این خدمات 
مشاوره با هدف کاهش آسیب های اجتماعی و 
پاسخ به نیازهای مشاوره ای در زمینه اختلالات 
در  خانوادگی  فردی  مشکلات  و  روان شناختی 
از  آحاد جامعه  روان  ارتقا سطح سلامت  جهت 
طریق یک مرکز دولتی و ۳۱ مرکز غیردولتی تحت 
افزود:  است.وی  گردیده  ارائه  بهزیستی  نظارت 
هزار   ۴۰ تعداد  جاری  سال  ابتدای  از  همچنین 
تلفنی ۱۴۸۰به  رایگان خط  تلفنی  و ۱۹ مشاوره 
خدمات  به  مردم  آحاد  دسترسی  فوریت  منظور 
بهزیستی  است.مدیرکل  شده  انجام  مشاوره  
مشاوره ها  فراوانی  بیشترین  کرد:  تصریح  البرز 
اضطراب،  افسردگی،  اختلالات  ترتیب شامل  به 
کودک و نوجوان، مشکلات فردی-بین فردی، و 

مشکلات با همسر بود.

کارگروه عملیاتی و تخصصی 
تولید محتوا و بازنشر رسانه ای 

تشکیل شد  
مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
البرز از تشکیل کارگروه عملیاتی و تخصصی تولید 
قرارگاه  مجموعه  زیر  رسانه ای  بازنشر  و  محتوا 

ارتباطات و فضای مجازی استان خبر داد. 
دستور  با  کارگروه  این  افزود:  رضایی«  »حمیدرضا 
بین  بیشتر  تعامل  منظور  به  و  البرز  استاندار 
به  و  رسانه  و  هنر  فرهنگ،  متولی  دستگاه های 
اسلامی تشکیل  ارشاد  و  فرهنگ  ریاست مدیرکل 
شد.وی یاد آورشد: این کارگروه با عضویت مدیران 
سازمان  صداوسیما،  هنری،  حوزه  نمایندگان  و 
رسانه،  بسیج  مطبوعات،  خانه  اسلامی،  تبلیغات 
شورای  و  )ایرنا(  اسلامی  جمهوری  خبرگزاری 
رسمی  صورت  به  اسلامی  تبلیغات  هماهنگی 
تشکیل و کارگروه های دیگری چون فضای مجازی، 
و  ارتباطات  توسعه  اندیشه ورز،  و  تبیین  جهاد 
قرارگاه  تخصصی  زیرمجموعه  به عنوان  آموزش 
ارتباطات و فضای مجازی در راستای اهداف این 
فعالیت  رسانه  با حضور متخصصان حوزه  قرارگاه 

خواهند داشت.

مکث 

رئیس کمیته راهبری پروژه توسعه فیبرنوری منازل 
پایان سال  تا  گفت:  البرز  استان  کارهای  و  و کسب 
جاری  البرز اولین استان سبز کشور در حوزه اجرای 

پروژه فیبرنوری منازل و کسب و کارها خواهد بود.
به گزارش دنیای هوادار؛ »احمد افضلی« با بیان این 
مطلب در اولین نشست کمیته راهبری پروژه توسعه 
فیبر نوری منازل و کسب و کارهای استان البرز اظهار 
داشت: در پی برگزاری نشست مشترک استاندار البرز با 
وزیر ارتباطات مقرر گردید با اجرای این طرح ملی که 
در قانون بودجه و لایحه برنامه هفتم توسعه نیز قید 
شده است، جلسات استانی به صورت مرتب برگزار شود 
تا بتوانیم تا پایان سال جاری استان البرز را به عنوان 
و  فیبرنوری منازل  پروژه  اجرای  در حوزه  استان سبز 

کسب و کارها در سطح کشور معرفی کنیم.
وی با اشاره به اینکه این مهم برای وزارت ارتباطات 
است،  شده  تکلیف  به  تبدیل  دستگاه ها  تمامی  و 
تصریح کرد: در اجرای این طرح ملی حاکمیت توسعه 

ارتباطات با دولت است.
وی یادآور شد: در این راستا از تمامی شهرداری های 
سطح استان به ویژه سازمان فاوای شهرداری کلانشهر 
کرج انتظار می رود با ورود جدی به این مهم یاریگر 
استان  سطح  در  پروژه  مطلوب  اجرای  در  مسئولان 
استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  باشند. 
غیردولتی  عمومی  نهادهای  و  موسسات  افزود:  البرز 
نیز مکلف هستند در صورت اعلام وزارت ارتباطات و 
در صورت داشتن ظرفیت ابنیه و زیرساخت های خود 
از قبیل تیرهای انتقال، مسیرهای ارتباطی زمینی و 
زیرزمینی، داکت و فضاهای مناسب نصب، تجهیزات 
ارتباطی خود را مطابق با تعرفه های مصوب کمیسیون 
اختیار  در  رادیویی  ارتباطات  و  مقررات  تنظیم 

اپراتورهای مخابراتی قرار دهند.
فرمانداری ها،  سوی  از  لازم  همکاری  گفت:  وی 
استان  دهیاری های  و  بخشداری ها  شهرداری ها، 
یا  و  هبه  خصوص  در  احتمالی  مشکلات  رفع  برای 
برق رسانی  به  مربوط  رفع مشکلات  زمین،  تخصیص 
در  استان، تسریع  برق  نیروی  توزیع  از سوی شرکت 
صدور مجوزهای مربوط به حفاری در سطح شهر توسط 
شهرداری ها، همکاری اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای به منظور صدور مجوز حفاری به اپراتور مجری 
شبکه فیبر نوری در نقاط خارج از محدوده شهری و 
همچنین همکاری پلیس راهور در جهت صدور مجوز 

ایمنی به منظور آغاز به کار عملیات حفاری و نصب 
فیبر نوری در مناطق شهری و جاده های بین شهری از 
جمله مصوبات این جلسه است که باید بیش از پیش 

مورد توجه دستگاه های ذیربط قرار گیرد.
در این جلسه همچنین »مهدی یوسف زاده« مدیرکل 
ارتباطات وفناوری اطلاعات استان و دبیر کمیته نیز 
فیبرنوری  پروژه  اجرای  وضعیت  آخرین  از  گزارشی 
در  ارتباطات  توسعه  و  کارها  و  کسب  و  منازل 
روستاها و شهرهای استان ارائه و خواستار همکاری 
دستگاه های مربوطه در اجرای مطلوب این طرح ملی 

در سطح استان شد. 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز با اشاره به ساخت یک مجتمع گردشگری در 
حمایت  راستای  در  گفت:  اشتهارد  جارو  روستای 
میلیارد  این طرح ۲۰  تکمیل  برای  از سرمایه گذار 

تومان تسهیلات تبصره ۱۸ تصویب شد. 
بیان  با  خاکی«  »رحیم  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
اینکه روستای جارو از روستاهای هدف گردشگری 
مجتمع  این  افزود:  است،  اشتهارد  شهرستان 
گردشگری با حجم سرمایه گذاری ۹۰ میلیارد تومان 

اکنون حدود ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز با اشاره به اینکه این مجتمع گردشگری به 
عنوان یک مکان اقامتی پذیرایی می تواند بخشی 
را  اشتهارد  شهرستان  گردشگری  زیرساخت های  از 
بودن  دارا  با  مجتمع  این  کرد:  اظهار  کند،  فراهم 

۳۲ اتاق، ظرفیت پذیرش ۱۲۸ نفر را دارد و باعث 
غیرمستقیم  و  نفر  برای ۲۵  مستقیم  اشتغالزایی 

برای ۷۰ نفر می شود .
جارو  روستای  که  آنجایی  از  داد:  ادامه  خاکی 
محسوب  اشتهارد  برخوردار  کمتر  روستاهای  جزو 
می شود و زیرساخت گردشگری مناسبی ندارد، این 
مجموعه می تواند یکی از نیازهای اساسی اقامتی و 

گردشگری منطقه را برطرف کند.
 او این مجموعه را با توجه به نزدیکی به شهرک 
صنعتی اشتهارد و به دلیل مراجعات صنعتگران و 
تاجران به این منطقه یکی از ظرفیت های مناسب 

اقامتی و پذیرایی این شهرستان عنوان کرد.
 مجتمع گردشگری اقامتی  پذیرایی روستای جارو 
زیربنای  و  زمین  از ۸ هزار متر  با مساحت بیش 
۲۱۰۰ متر با دارا بودن ۳۲ سوئیت و ظرفیت پذیرش 

۱۲۸ نفر یکی از پروژه های خوب در حوزه گردشگری 
شهرستان اشتهارد به شمار می رود که اخیرا  مبلغ 
۲۰ میلیارد تومان تسهیلات برای تکمیل این پروژه 

تصویب شده است.

در شهرستان اشتهارد؛

می شود ساخته  جارو  روستای  در  تفریحی  گردشگری  مجتمع 

تا پایان سال رقم می خورد؛

البرز، اولین استان سبز در اجرای پروژه فیبرنوری منازل و کسب و کار

فرماندار:

 فردیس به ۹۱ مدرسه جدید 
نیاز  دارد

فرماندار فردیس اعلام کرد: به منظور کاهش تراکم 
به  این شهرستان  درس  در کلاس های  دانش آموزی 

تأمین ۹۱ فضای آموزشی جدید نیاز دارد.
به گزارش دنیای هوادار؛ »خداداد کاشفی« در نشست 
شورای آموزش و پرورش شهرستان فردیس افزود: در 
زمان حاضر ۹۴ ساختمان آموزشی با ۱۹۶ کد مدرسه 
در شهرستان فردیس وجود دارد که تمام این مدارس 
به جز هنرستان ها ۲ نوبتی هستند. وی با بیان اینکه 

است،  فرسوده  فردیس  آموزشی  فضای  از  بخشی 
به  نیاز  این شهرستان  اظهار کرد: ۳۰ درصد مدارس 
بازسازی دارند.کاشفی افزود: فردیس دارای ۲ هزار و 
آنها مربوط  ۷۸۳ کلاس درس دارد که ۲۴۷ کلاس 
به هنرستان ها است.فرماندار فردیس به کمبود زمین 

گروه صنعتی  گفت:  و  کرد  اشاره  این شهرستان  در 
مپنا برای ساخت مدرسه آموزش فنی و حرفه ای در 
آن  زمین  هنوز  که  بود  کرده  آمادگی  اعلام  فردیس 
تأمین نشده است. در زمان حاضر ۲۶ محله شهرستان 
فردیس نیازمند اختصاص زمین برای ساخت مدرسه 
و  البرز  و شهرسازی  راه  کل  اداره  از  هستند.کاشفی 
مدیریت شهری فردیس خواست برای ساخت مدرسه 
و  آموزش  کمک  به  آموزشی  فضای  کمبود  رفع  و 
یک  از  بیش  گفت:  فردیس  بیایند.فرماندار  پرورش 
به دلایل مختلف  این شهرستان  در  دانش آموز  هزار 
ادارات  کمک  با  باید  که  بازمانده اند  تحصیل  از 
بهزیستی،کمیته امداد و ستاد اجرای فرمان امام )ره( 

برای آنان تدابیری اندیشیده شود.
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توپ و تور 

استانها
ج کر در  غیرمجاز  ماینر  دستگاه   ۱۲ جمع آوری 
سرهنگ »پیمان گودرزی« فرمانده انتظامی کرج از کشف ۱۲ دستگاه استخراج  ارز دیجیتال غیرمجاز در منطقه مهرشهر خبر داد و 
گفت: مأموران کلانتری ۲۲ مهرشهر با کار اطلاعاتی یک باب منزل که جهت نگهداری و استفاده از دستگاه های استخراج رمز ارز 
مورد استفاده قرار می گرفتند را شناسایی و طی بازدید ۱۲ دستگاه ماینر را کشف کردند که ارزش ریالی تجهیزات کشف شده بالغ 
بر هفت میلیارد ریال برآورد شده است.
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مشخص  کاملا  پاسخ 
تمام  جواب  است، 
خلاصه  فرصت سوزی ها  و  بی توجهی  در  چراها  این 
استخدام  به  نسبت  باید  که  زمانی  در  می شود! 
اقدام می کردیم، چوب خودخواهی و  مربی خارجی 
تک محوری مدیریتی آقای داورزنی را خوردیم و حالا 
که فدراسیون با بُحران مدیریتی مواجه شده به فکر 
خیلی  نگارنده  من  نظر  به  که  افتاده ایم  چاره جویی 

خیلی دیر شده است!
از  هیچ یک  کنونی  شرایط  با  یقین  و  قطع  طور  به 
در  دنیا حاضر نمی شوند  والیبال  آشنای  نام   مربیان 
این فرصت اندک یعنی برای کمتر از پنج ماه آبروی 
خود را به مخاطره بیاندازند و قبول مسئولیت کنند و 
قولِ گرفتن سهمیه المپیک را به این تیم ملی بدهند. 
آقای وحید مرادی هم به عنوان سرپرست فدراسيون 
نمی تواند پای قرارداد چهار ساله را امضا کند که در 
حدود اختیارات ایشان نیست و به طور حتم رئیس 
و  انتخاب  را  ملی  تیم  مربی  باید  فدراسیون  آینده 
نسبت به عقد قرارداد تصمیم بگیرد، ضمن اینکه باید 
ببینیم برای مربی خارجی آنهم برای مدت ۵ یا ۶ ماه 
چه مبلغی باید پرداخت کرد؟ آیا در توان فدراسیون 
کوتاهی  مدت  برای  فقط  را  مبلغی  چنین  هست 

بپردازد یا خیر؟
ملی  رسانه  در  که سابقه خوبی  مرادی، شما   آقای 
و فدراسیون شنا و شیرجه داشتید، چرا پنهان کاری 
می کنید؟ چرا وضعیت کنونی فدراسیون را نزد توده 

مردم روشن نمی کنید؟
و  تناقض گویی  شاهد  اخیر  جلسات  در  متأسفانه 
وادی  در  گام  که  بودیم  زیادی  نظرهای  اختلاف 
از  عده ای  تا  شده  باعث  و  گذاشته  درشت ناکی 
پیشکسوتان و کارشناسان والیبال نسبت  به  تشکیل 
این جلسات حساس شوند! صد البته نکته اساسی 
و  عالی   جناب  تراشی های  مانع  که  است  این  در 
سایر رفقای سیاسی و غیر والیبالی مدتهاست، دست 
شما را پیش همگان رو کرده است ! این فدراسیون 
که از سوء مدیریتی بی نصیب نبوده و خیلی ها که 
می کردند،  کمک  بُحران  این  از  رهایی  برای  می باید 
بالعکس موانعی برای آن تراشیدند تا والیبالِ رو به 
رشد و جهانی ما را به این روز بیاندازند باید پاسخگوی 

دوستداران والیبال باشند!
متأسفانه در روزی که تقارن داشت با روز پیشکسوتان 
منش  الگوی  و  نماد  تختی  پهلوان  جهان  نام  با  و 
و معرفت عجین شده  ادب  و  پهلوانی،  جوانمردی 
بود، در جلسه ای که تحت عنوان کمیته فنی تشکیل 
گردید به غیر از ناصر میرفخرایی،  محمود افشاردوست 
و دکتر فتاحی، سایر حاضران در این نشست سبقه 
نداشتند  والیبال  در  پیشکسوتی  و  والیبال  در  بازی 
و افراد غیر والیبالی و  به عبارتی سیاسی بودند که 
به اصطلاح برای سرنوشت و آینده والیبال کشورمان 
انتخاب  دیگر  بار  نهایت  در  که  کردند  تصمیم گیری 

سرمربی در هاله ای از ابهام واقع شد!
تشکیل  خاصیت  بگوید  راست  و  رُک  نیست  یکی 
این جلسات چیست؟ اگر به جای  آنهایی که  خود 
ایران  والیبال  فدراسیون  مالک الرقاب  و  صاحب  را 
شده  سپرده  تخصصی  افراد  دست  به  کار  می دانند، 
بود، انتخاب سرمربی تیم ملی به امروز و فردا کشیده 
نمی شد که نابخردانه با تشکیل جلسات نمایشی و 

به  دارند،  با واقعیت، فرسنگ ها فاصله  نظریاتی که 
ساحت مقدس مردم و دوستداران والیبال کشورمان 

توهین نمی کردند!
به طور طبیعی با توجه به آنچه که ذکر شد، یعنی 
حضور غير والیبالی و غیر تخصصی در رأس امور و  
کمیته مشورتی روز یکشنبه )هفدهم دی ماه( بیش 
از این هم نباید انتظار می داشت چرا که فدراسيون 
واليبال ما از مشکلی بنام بُحران مدیریتی برخوردار 
حالش  شامل  هم  بُحران  مدیریت  البته  که  است 

می شود!
و  مدیریتی  ضعیف  عملکرد  به  گذاشتن  سرپوش 
چاره اندیشی،  عدم  و  نمایشی  مشورت های  و  شُور 
واليبال  فدراسيون  حاضر  حال  مُعضل  اساسی ترین 

ایران است!
به طور قطع یکی از دلایل اصلی این امر انقطاع و 
منش  و  فرهنگی  و  اخلاقی  سنت های  از  بریدگی 
پهلوانی است که آقایان  را بَر آن داشته تا علاقه مندان 
به والیبال را به سخره بگیرند و فراموش کنند در قِبال 
مردم شریف ایران وظایفی دارند که باید به آنها عمل 
والیبال  بدنه  از  را  خود  که  دوستان  از  برخی  کنند. 
که  هستند  فدراسیون  انتخاباتی  کاندید  و  می دانند 
مدیریتی  و  ملي  تیم  بازیگری  در  درخشانی  سابقه 
غریبی  و  عجيب  صحبت های  نیز  دارند  والیبال  در 
می کنند که دور از انتظار است. مخلص کلام تصمیم 
گیرنده کسی جز داورزنی نیست و برگزاری جلسات 
تشریفاتی وقت گذرانی و اتلاف وقت برای سروسامان 
دادن به تیم *ملی* است که متعلق به مردم شریف 
ایران است. و اما در مورد چهار گزینه ای که قرار بود 
با یکی  از آنها برای هدایت تیم ملی به توافق برسند، 
رئیس  عنوان  به  مرادی  وحید  که  می شود  شنیده 
جلسه مشورتی از بُردن نام دو گزینه ای که از مذاکره 
با فدراسیون والیبال ایران انصراف داده اند، به دلیل 
محرمانه بودن، امتناع ورزیده و مصلحت  درآن دیده 

که از اعضای کمیته فنی هم مخفی نگه دارد!
وی از اینکه برخی از رسانه ها در رابطه با عدم پذیرش 
گفته  و  کرده  تعجب  اظهار  شده اند،  مطلع  لورنزتی 
صحبت های  چطور  و  دارد  سؤال  جای  واقعاً  است 
مطرح شده در کمیته فنی و مشورتی به بیرون درز 

پیدا می کند و در رسانه ها عنوان می شود؟ 

دو گزینه ای که از مذاکره با فدراسیون والیبال

 ایران انصراف داده اند چه کسانی هستند

گفته می شود رسانه  دولتی پارس پس از رَد ادعای 
)نه(  پیاتزا  روبرتو  اعلام کرده است  ایسنا  خبرگزاری 

لورنزتی و هینن انصراف داده اند!
 "طبق شنیده ها آنجلو لورنزتی که اتفاقاً مذاکرات با 
وی خیلی هم خوب و مثبت پیش رفته بود یکی از 
مربیانی است که فعلًا قید حضور در ایران را زده و 
بنا به دلایلی علاقه ای به حضور در تیم ملی والیبال 
کشورمان را ندارد. گزینه دیگری که چنین تصمیمی 
گرفته ویتال هینن است؛ او که پیش از این بارها به 
برای حضور در تیم  صورت مستقیم و غیرمستقیم 
ملی والیبال ایران ابراز علاقه کرده بود، به ناگهان از 

تصمیم خود منصرف شد.
ضمن اینکه از گوشه و کنار شنیده می شود، احتمالًا 
مرادی جلسه دیگری را با لورنزتی برگزار خواهد کرد تا 
شاید بتواند نظر وی را تغییر دهد. به این ترتیب از 
بین چهار گزینه باقی مانده  فقط روبرتو پیاتزا و سعید 
کمیته  در  که  موضوعی  اما  مانده اند،  باقی  معروف 
فنی به تصویب رسید این بود که وحید مرادی مربیان 
توسط  آنها  شرایط  تا  کُند  فهرست  وارد  را  جدیدی 

کمیته فنی مورد بررسی قرار بگیرد.
به این ترتیب حالا حالاها باید شاهد برگزاری جلسات 
نمایشی دیگری باشیم و زمان را یکی پس از دیگری 
از دست بدهیم و سرانجام به انتخاب یکی از مربیان 

ایرانی بسنده کنیم تا قال قضیه کنده شود.

 

در شهر

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهرداری کرج؛

ساخت بوستان های تخصصی در 
کرج کلید خورد

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج 
یا  تخصصی  و  تفریحی  بوستان های  احداث  کرد:  اعلام 
موضوعی در برنامه کاری مدیریت شهری کرج قرار گرفت.

کرد:  بیان  عاقلی«  »علیرضا  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
مکان های  ایجاد  شهری  مدیریت  برنامه های  از  یکی 
تفرجگاهی برای گروه های خاص اجتماعی است تا بتوان 
به مطالبات اجتماعی پاسخ داد.وی ادامه داد: بر همین 
کوهنوردان،  مادر،  و  کودک  بوستان های  ساخت  اساس 
ورزشکاران، بانوان، سالمندان و سایر گروه ها در مدیریت 
شهری کرج برنامه ریزی شده است. طبق برنامه ریزی برای 
هر گروه خاص، امکانات و تجهیزات متناسب با آن گروه 
در بوستان های تخصصی تأمین می شود. رئیس سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج بیان کرد: تلاش ها 
بر این است تا برای هنرمندان و سایر گروه ها به فراخور 
بوستان  کلانشهر  این  در  تفرجگاهی  فضای  و  امکانات 
سالمندان،  ویژه  بوستان  تعدادی  اکنون  شود.  احداث 
بانوان و ورزشکاران در کرج فعال هستند که با استقبال 
گروه های هدف همراه شده است.او با اشاره به محدودیت 
منابع آبی گفت : تاکنون ۸۰ درصد فضای سبز این کلانشهر 
زیر پوشش آبیاری پسابی قرار گرفته و تا سال آینده تمام 
فضاهای سبز کرج زیر پوشش آبیاری پسابی قرار می گیرد.

سخنگوی شورای شهر کرج ؛
 تکمیل کنارگذر شمالی کرج

 ۷ هزار میلیارد تومان دیگر نیاز دارد
سخنگوی شورای شهر کرج گفت: اگر دولت سهم خود را 
از پروژه کنارگذر شمالی کرج نپردازد، با توجه به قیود شورا، 

شهرداری اجازه هزینه کرد ندارد.
به گزارش دنیای هوادار؛ »عمار ایزدیار« گفت: در سفر 
اخیر رئیس جمهور به البرز سه قطعه زمین برای تأمین 
وی  شد.  داده  اختصاص  شمالی  بزرگراه  پروژه  مالی 
هزار  به هفت  تکمیل  برای  پروژه  این  اینکه  بیان  با 
میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد، ادامه داد: با توجه به 
درصدی   ۵۰ شراکت  بر  مبنی  وزیران  هیئت  مصوبه 
میلیارد   ۳۵۰۰ تخصیص  منتظر  پروژه  این  در  دولت 
تومانی سهم دولت هستیم. اگر دولت سهم خود را 
از این پروژه نپردازد، با توجه به قیود شورا، شهرداری 
اجازه هزینه کرد ندارد.سخنگوی شورای شهر کرج ابراز 
امیدواری کرد: در بودجه  ۱۴۰۲ بیش از ۵۴۰ میلیارد 
تومان اعتبار تخصیص داده شده و پیش بینی می شود 
برای سال آینده با توجه به اراضی  که بارگذاری می شود 
از ردیف بند ت تبصره شش  با تزریق منابعی که  و 
خواهیم داشت، سال آینده هزار میلیارد تومان به این 
اوصاف  این  با  داد:  توضیح  شود.ایزدیار  تزریق  پروژه 
امیدواریم تا زمستان سال آینده شاهد بهره برداری این 
پروژه تا بلوار خوارزمی با بهره برداری از پل B٠ , B١  و 

پل طبیعت باشیم.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
البرز تأکید کرد:

لزوم بارگذاری پروژه های قابل 
افتتاح دهه فجر در سامانه منتاک 
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز بر ضرورت 
بارگذاری اطلاعات پروژه های قابل افتتاح بخش دولتی و 

خصوصی استان در سامانه منتاک تأکید کرد.
این  بیان  با  افضلی«  »احمد  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
مطلب در نشست بررسی وضعیت پروژه های قابل افتتاح 
کرد:  نشان  خاطر  فجر  مبارک  دهه  مناسبت  به  استان 
سامانه  در  مربوطه  اطلاعات  بارگزاری  عدم  مسئولیت  

منتاک برعهده فرمانداری ها می باشد.
انتظار  استان  شهرستان های  فرمانداران  از  افزود:  وی 
می رود نسبت به برگزاری هرچه باشکوهتر ایام الله دهه 
فجر برنامه ریزی و  اقدامات لازم را انجام داده و با ادارات 

شهرستان مربوطه جلسات هماهنگی به عمل آورند.

چرا مربیان خارجی حاضر به قبول دعوت فدراسیون والیبال ایران برای سرمربیگری تیم ملی بزرگسالان نیستند؟

جلسات مشورتی، خیلی جلسات مشورتی، خیلی تکراریتکراری شده!؟ شده!؟
اصغرقلندری

آگهی تغییرات شرکت مهندسی رایانه ریزپردازان سپهر
آگهی تغییرات شرکت تعاونی مهندسی رایانه ریزپردازان سپهر به شناسه ملی ١٠١٠٠٣١٢6٢٤ و به شماره ثبت 6٧٢٣ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور 
فوق العاده مورخ ١٤٠٢/٠9/١6به استناد نامه شماره ٣988 مورخ ١٤٠٢/٠9/٢٠اداره تعاون استان البرز تصمیمات ذیل اتخاذ شد: با استعفای آقای سید مهدی زینتی 
یزدی با کد ملی ٠٣٢١٥١688٥ از سمت بازرس علی البدل، خانم مینا شکوهی نهرخلجی به شماره ملی ٠٣٢١٧٠٧٣٣8 به عنوان بازرس علی البدل شرکت تعاونی 

برای مدت یکسال مالی انتخاب گردیدند. )١6٣9٥٠9(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری کرج



روزنامه

اجتماعی66
می شود مسدود  آینده  سال  در  اجرایی  دستگاه های  کلیه  فرعی  حساب های 

»محمدرضا رضایی کوچی« نایب رئیس کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۳ از مصوبه این کمیسیون برای مسدود کردن تمامی حساب های فرعی 
دستگاه ها خبر داد و گفت: به موجب آن، کلیه دستگاه های اجرایی از جمله دستگاه ها و شرکت های مستلزم ذکر نام یا تصریح نام مکلف می شوند، کلیه 
حساب های فرعی خود را مسدود کرده و تمام حساب های ریالی و ارزی خود را صرفا از طریق سازمان خزانه داری کل کشور نزد بانک مرکزی افتتاح کنند. شماره 1474 -سه شنبه  19 دی 1402

گزارش

پر ابهام، غیر شفاف؛

درآمد حدود درآمد حدود ۱۰۱۰ هزار میلیارد هزار میلیارد تومانی اتاق بازرگانی! تومانی اتاق بازرگانی!
عضو اتاق بازرگانی ایران، مجموع درآمدهای اتاق بازرگانی را 
حدود ۱۰ هزار میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: با توجه به 
اینکه درآمدهای اتاق بازرگانی باید مبنای قانونی داشته باشد، 

انتظار می رود میزان و کیفیت هزینه کرد آن نیز شفاف باشد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایسنا؛ »مجید رضا حریری« 
- عضو اتاق بازرگانی ایران -  مجموع درآمدهای اتاق بازرگانی 
در سال را حدود ۱۰ هزار میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: ۱۰۰ 
شرکت صنعتی حدود ۹۰ درصد پرداختی های اتاق بازرگانی را 
انجام می دهند. سایر بنگاه ها نیز جمعا کمتر از ۱۰ درصد از این 

مبالغ را پرداخت می کنند.
حریری انتقاد کرد: ما حدود یک سال و نیم در جهت پیگیری 
ماجرا به دادسرا قضایی مراجعه کردیم اما متاسفانه کسی 
در خصوص میزان درآمد اتاق بازرگانی آگاه نیست. در واقع 
زمانی که با عدم شفافیت مالی در اتاق بازرگانی مواجه باشیم، 
مشخص نیست این ارقام را چه کسی می گیرد. به عبارتی 

در صورت عدم شفافیت باید شاهد ایجاد میز فساد باشیم.

کلوپ ثروتمندان در اتاق بازرگانی
وی در گفت وگوی تلفنی در برنامه تهران ۲۰ تأکید کرد: حتی 
اگر تمامی موارد با شفافیت و سهولت و کمال صداقت انجام 
آن ۲۰ شرکت  را مدیون  بازرگانی خود  اتاق  بپذیرد، مدیران 
صنعتی می دانند که درآمدهای میلیارد تومانی واریز می کنند؛ 
به طوری که تنها سخنگوی این شرکت ها هستند نه سخنگوی 

تمامی اعضا.
عضو اتاق بازرگانی ایران افزود: زمانی که چندین هزار میلیارد 
تومان را به یک دستگاه واگذار می کنند و بر عملکرد آن نظارت 
صورت می گیرد و حتی آن قوایی که می بایست وظایف قانونی 
خود را نسبت به نهاد انجام دهد آن را اِعمال نمی کند، توقع 

هرگونه فسادی را باید از جانب اتاق بازرگانی داشته باشید!
حریری انتقاد کرد: متأسفانه طی چند سال گذشته درصدد 
اصلاح قانون اتاق در مجلس بوده ایم و حتی با نمایندگانی 
در مجلس صحبت کردیم اما اکنون با گذشت حدود دو سال 
هنوز عده ای مانع این فرایند می شوند. چند ده هزار میلیارد 
تومان رقم خوبی است که می تواند قوای نظارتی را هم به 
انحراف بکشاند. معتقد هستم این پول به درد اتاق نمی خورد 

و این میزان باعث انحراف در عملکرد اتاق بازرگانی می شود.

درآمد ۲۴۰۰ میلیارد تومانی اتاق بازرگانی تنها از ۲۰ شرکت
حضور  با   - اقتصادی  کارشناس   - رهگشای«  »میرهادی 
اتاق  می شود  گفته  اینکه  از  انتقاد  برنامه ضمن  این  در 
بازرگانی پارلمان بخش خصوصی است، گفت: هر چند اتاق 
نهادی  خصوصی،  بخش  پارلمان  تنها  به عنوان  بازرگانی، 
متعددی  مسائل  دلیل  به  اما  می شود،  قلمداد  مستقل 
همچون عدم شفافیت مالی این جایگاه را ندارد. وی ادامه 
داد: از حدود ۲۰ سال گذشته، مسیرهای درآمد متعددی 
برای اتاق بازرگانی همچون مشارکت در سود شرکت های 
بزرگ در نظر گرفته شد. در کمترین حالت تمامی اعضای 
اتاق بازرگانی موظف  هستند، ۴ در هزار درآمد خود را به 
اتاق بازرگانی بپردازند؛ هر چند برخی از این شرکت ها مبالغ 
دیگری ازجمله حق عضویت، هزینه تمدید کارت بازرگانی و 

۳ در هزار درآمد خود را نیز به این نهاد می پردازند.
این کارشناس حوزه اقتصادی تصریح کرد: با توجه به برآوردها 
و صورت های مالی شرکت ها منتهی به سال ۱۴۰۱، آن هم برای 

۲۰ شرکت صنعتی )نفت، گاز، پالایش، پتروشیمی، معدن( 
حدود ۵۹ هزار میلیارد تومان سود شرکت ها بوده که در واقع 

۲ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان به اتاق بازرگانی پرداخت شد.

عدم شفافیت درآمد اتاق بازرگانی
رهگشای، عدم شفافیت مالی را عامل اصلی بستر ناایمن 
و فسادزا دانست و گفت: موضوع اصلی و چالش ما عدم 
شفافیت درآمد اتاق بازرگانی است. این موضوعات می تواند 
ریشه بسیاری از مسائل باشد، فارغ از اینکه هیئت نمایندگان 

و رئیس اتاق بازرگانی چه کسی است.
وی بر ضرورت شفاف سازی مالی در اتاق بازرگانی تأکید کرد 
و گفت: نحوه هزینه بودجه اتاق بازرگانی، شفاف نیست، نه 
ما و نه کسانی که بیرون از اتاق بازرگانی هستند، نمی توانند 
ادعایی در این زمینه داشته باشیم. اعضای این هیئت باید در 
خصوص میزان بودجه شفاف سازی کنند. وقتی اتاق بازرگانی 
به عنوان بخش خصوصی همیشه از دولت انتظار شفافیت و 
جلوگیری از رانت را داشته است و حتی مدعی پیش رو بودن 
در این امر بوده، انتظار می رود در بودجه اتاق بازرگانی نیز 

شفافیت حداقل برای اعضا برقرار شود.
از  باید  بودجه  این  قانون،  اساس  بر  داد:  ادامه  رهگشای 
اختصاص  بازرگانی  اتاق  به  اقتصاد  وزارت  خزانه  گردش 
پیدا کند، یعنی شرکت ها نباید با خود اتاق بازرگانی وارد 
تعامل شوند. این اقدام اولین گام برای شفافیت بودجه اتاق 
بازرگانی است که در طول سال های اخیر کاملا غیر شفاف 
و بدون پاسخگویی هزینه شده است و حتی نسبت آن با 

منافع کشور مشخص نیست.
 رهگشای تصریح کرد: در واقع وزارت اقتصاد به وظیقه قانونی 
خود عمل نکرده  که اگر انجام می شد، اکنون میزان درآمد دقیق 
اتاق بازرگانی مشخص بود. حتی اگر شخصی بر صلاحیت 
فردی جهت حضور در انتخابات اتاق بازرگانی تأکید کند، باز 

هم عملا مشکلات این حوزه برطرف نخواهد شد.

پول سرسام آوری که فولاد مبارکه به پای اتاق بازرگانی!
»سید حسین معروف« - عضو سابق هیئت نمایندگان اتاق 
بازرگانی - ضمن ارائه تاریخچه درآمدی اتاق بازرگانی، گفت: 
اتاق بازرگانی تا سال ۱۳۸۷ صرفا توسط حق عضویت پرداختی 
اعضا اداره می شد. در سال ۱۳۸۷ یک ردیف جدیدی به درآمد 
اتاق بازرگانی اضافه شد، آن هم اخذ ۳ در هزار درآمد مشمول 

اعضا به هنگام تمدید کارت بازرگانی بود.

وی افزود: بر اساس قانون در سال ۱۳۹۰  مقرر شد که یک در 
هزار فروش شرکت های عضو دریافت شود.  پس از پی بردن 
به اختلاف این اعداد، به اصلاح آن پرداختند و آن را به ۴ در 
هزار سود تبدیل کردند. اگر قانون مجلس ایراد دارد، باید به 
اصلاح آن بر آیند، نه اینکه برخلاف قانون عمل کنند. متأسفانه 
بخش خصوصی  نیستیم،  مواجه  شفافی  مجموعه  یک  با 
واقعی بیش از ۱۶ میلیارد تومان پرداخت نمی کند، اما شرکتی 
همچون فولاد مبارکه اصفهان تنها سالیانه حدود ۴۰۰ یا ۵۰۰ 

میلیارد تومان پرداخت می کند.

جدال بر سر ریاست اتاق بازرگانی
عضو سابق هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی گفت: جنجال بر 
سر ریاست اتاق بازرگانی آن هم بر سود کلان موضوع کوچکی 
نیست. تا زمانی که مجلس ناظری برای اتاق بازرگانی تعیین 
هیچ  متأسفانه  داده اند.  صورت  بیهوده ای  کار  باشد،  نکرده 
نهادی بر اتاق بازرگانی نظارت نمی کند. البته شورای عالی 
نظارت به علت اختلافات حقوقی موجود در انتخاباتی که 

گذشت، وارد عمل شده است.

اتاق بازرگانی نباید پناهگاه سیاسیون شود
بر  با تأکید  بازرگانی  اتاق  عضو سابق هیئت نمایندگان 
ایران  کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  اینکه 
باشگاه سیاسی نیست، افزود: اتاق بازرگانی نباید پناهگاه 
سیاسیون شود، شخصی در صدا و سیما به صراحت اعلام 
کرد که قدرت من ذاتی است، آن شخص انتخاب نشود 
بازرگانی  اتاق  رئیس  به عنوان  ما  اعضای  از  دیگر  یکی 
فرد  در خصوص حضور یک  آیا کسی  انتخاب می شود. 
سیاسی در این جایگاه سؤال کرده است؟ اتاق بازرگانی در 
لفظ منتقد رانت است اما تعریف این پول چیست و در 

مقابل چه خدمتی ارائه می شود؟
این  به  نسبت  بازرگانی  اتاق  جوابیه  ارائه  ضمن  معروف، 
انتقادها، گفت: در بند آخر این نامه آمده است که اتاق موظف 
است مبالغ دریافتی را در محل های مقرر هزینه کند و گزارش 
آن را به مراجع ذی ربط ارائه کند، توصیه اکید می شود که 
از تخفیف رقم و تعطیلی اجرای قانون و نیز از هزینه کرد 
مبالغ دریافتی در غیر از محل های فوق الذکر خودداری شود 
تا گرفتارهای اداری و قضایی نیز پیش نیاید. ما خواستار باز 
شدن پرونده دوباره اتاق بازرگانی جهت تحقیق و تفحص از 

عملکرد اتاق هستیم.

 

استان ها

سازمان حج و زیارت 
پروازهای حج عمره تا ۲۴ دی 

لغو شد
تمامی پروازهای عمره مفرده تا تاریخ ٢٤ دیماه 
امسال به دلیل عدم دریافت مجوزهای پروازی 

شرکت هواپیمایی لغو شد.
عمره  به  زائران  اعزام  بود  قرار  که  شرایطی  در 
در همان  آغاز شود  از ۱۳ دی  ۹ سال  از  پس 
مسئولان  آنچه  دلیل  به  پروازها  شروع  روز 
از  مجوز  صدور  عدم  هواپیمایی  سازمان 
پروازهای  همه  کردند  اعلام  عربستان  سوی 
تازه ترین  در  زیارت  و  حج  شد.  متوقف  عمره 
اطلاعیه به کارگزاران خود اعلام کرده به دلیل 
توسط شرکت  پروازی  مجوزهای  دریافت  عدم 
تا تاریخ ٢٤  هواپیمایی، کلیه پروازهای عمره 
با توجه به اهمیت  /١٠ /١٤٠٢ لغو می گردد و 
موضوع و شرایط موجود، به کارگزاران محترم 
تأکید می گردد، نسبت به اطلاع رسانی مناسب 
به زائران در این خصوص اقدام نمایند. در این 
اطلاعیه تأکید شده: اطلاع رسانی در خصوص 
پروازهای ١٤٠٢/١٠/٢٥ به بعد نیز و اعزام زائرین 
خواهد  اعلام  متعاقباً  شده  لغو  کاروان های 
هواپیمایی  شرکت های  سوی  از  شد.تاکنون 
اعلام  عمره  پروازهای  برقراری  رسمی  تاریخ 
مشخص  را  خود  کاروان  که  زائرانی  و  نشده 
پرداخت کرده اند، چشم  را  و هزینه سفر عمره 

انتظار آغاز اعزام ها به سرزمین وحی هستند.

مدیرکل میراث فرهنگی گیلان خبر داد؛
ثبت ۳ شی از میراث منقول گیلان 

در فهرست آثار ملی
صنایع  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
دستی گیلان از ثبت ۳ شی از میراث منقول این 

استان در فهرست آثار ملی خبر داد.
جلسه  برگزاری  با  کرد:  اظهار  جهانی«  »ولی 
جام  شامل  باستانی  شی   ۳ منقول،  آثار  ثبت 
کشکولی  جام  و  شیشه ای  پیاله  میثاق،  سفالی 
رسیدند.آثار  ثبت  به  ملی کشور  آثار  فهرست  در 
مذکور متعلق به دوره اشکانی و از حفاری های 
به دست  املش  بن شهرستان  لیارسنگ  منطقه 
آمده و هم اکنون در موزه باستان شناسی شهر 
داد:  ادامه  جهانی  می شوند.  نگهداری  رشت 
تاکنون ۵۴ اثر منقول گیلان در فهرست آثار ملی 

کشور به ثبت رسیده است.

 راه آهن اصفهان- شهرکرد
 تا پایان دولت سیزدهم 

بهره برداری می شود
اصفهان  استان  زیربنایی  طرح های  کل  مجری 
گفت: راه آهن اصفهان- شهرکرد با پیگیری استان 
بویژه در یکی دو سال اخیر در اولویت قرار گرفته 
بهره برداری  به  سیزدهم  دولت  پایان  تا  و  است 

می رسد.
در سفر  اعتبار مناسبی  افزود:  »علیرضا صلواتی« 
رئیس جمهوری به استان برای تکمیل این پروژه 
در نظر گرفته شده است. وی که در حاشیه بازدید 
از پروژه راه آهن اصفهان- شهرکرد سخن می گفت، 
منطقه ای  در  ریلی  مسیر  این  کرد:  تصریح 
 ۲.۵ دارای  و  دارد  قرار  صعب العبور)سخت گذر( 
کیلومتر پل و حدود ۵.۵ کیلومتر تونل است. این 
را  ۷۰۰ هزار مسافر  قرار است  اول  در سال  پروژه 
 ۲ به  برنامه  اُفق  در  میزان  این  که  کند  جابه جا 
میلیون نفر می رسد. مجری کل طرح های زیربنایی 
استان اصفهان اضافه کرد: این خط آهن ظرفیت 
جابه جایی ۳.۵ میلیون تُن بار را دارد که در بخش 
صنایع ۲ استان، فعالیت و به حذف بار از سطح 

جاده کمک می کند.

آگهی تغییرات شرکت تصفیه آب و فاضلاب آبان آب
آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود مهندسی صنعت تصفیه آب و فاضلاب آبان آب به شناسه ملی ١٠٣٢٠٢٢٤٢6٠ و به شماره ثبت ٢9٢6١به استناد صورتجلسه 
مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٤٠٢/٠8/٢٧تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقای کوروش همتی نژاد به شماره ملی ٠٠٥9٥٠١9٤٤با پرداخت مبلغ ٤٤9١٠٠٠٠٠ریال به 
صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به مبلغ ٤٥٠٠٠٠٠٠٠ ریال افزایش داد. آقای اشکان همتی نژاد به شماره ملی ٠٤٤١٣9869٣ با پرداخت مبلغ ٤٤9١٠٠٠٠٠ ریال به 
صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به مبلغ  ٤٥٠٠٠٠٠٠٠ریال افزایش داد. خانم فاطمه حاجیعلی به شماره ملی ٠٠٥8٢99688 با پرداخت مبلغ ٤٤9١٠٠٠٠٠ ریال به 
صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به مبلغ ٥٠٠٠٠٠٠ ریال افزایش داد. سرمایه شرکت از مبلغ ١٠٠٠٠٠٠ریال به ٥٠٠٠٠٠٠٠٠ ریال طی گواهی بانکی شماره9٣٤٧٧٣مورخه 
١٤٠٢/١٠/٧ بانک تجارت افزایش یافت و ماده مربوط در اساسنامه شرکت بشرح فوق اصلاح گردید. فهرست شرکاء میزان سهم الشرکه : ١-آقای کورش همتی نژاد 
دارای ٤٥٠٠٠٠٠٠٠ریال سهم الشرکه ٢-آقای اشکان همتی نژاد دارای ٤٥٠٠٠٠٠٠٠ریال سهم الشرکه ٣-خانم فاطمه حاجیعلی دارای ٥٠٠٠٠٠٠ ریال سهم الشرکه )١6٣9٥٠8(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری کرج



روزنامه

77 فرهنگ
شد منتشر  قربانی  علیرضا  آویزم«  تو  زلف  »در 

موزیک ویدئوی قطعه »در زلف تو آویزم« عاشقانه ای عارفانه با صدای »علیرضا قربانی«، شعری از امیرخسرو دهلوی و آهنگسازی 
حسام ناصری همزمان با کنسرت زمستانی این هنرمند در تهران منتشر شد. قطعه »در زلف تو آویزم« این شب ها در کنسرت های 
زمستانی تهران اجرا می شود و ویدیوی متفاوت آن به کارگردانی فرید ناظرفصیحی در استودیو ایفا با بهره گیری از تکنولوژی های 

روزآمد سینما تولید شده است.
شماره 1474 -سه شنبه  19 دی 1402

پیامبر و 
رازهای دل

کتاب »پیامبر و رازهای دل« دربردارنده  دو 
اثر لطیف، عرفانی، فلسفی و الهام بخش 
کتاب  است.  جبران«  خلیل  »جبران  از 
و  معروف ترین  از  یکی  که  پیامبر 
و  است  تاریخ  کتاب های  محبوب ترین 
میلیون ها جلد از آن فروش رفته است و 
کتاب رازهای دل که متشکل از جملات 
قصار و حکمت آمیز جبران است.کتاب 

حاضر مرکب از دو کتاب »پیامبر« و »راز دل« اثر جبران خلیل جبران« است. پیامبر، شعری فلسفی 
و عرفانی است که از پرخواننده ترین کتاب های قرن اخیر محسوب می شود و طرفداران پرشماری 

در سرتاسر دنیا دارد. این کتاب فقط در آمریکا نزدیک به ده میلیون جلد فروش داشته است.

معرفی کتاب

بیچارگان
فیلم »بیچارگان« Poor Things  یک اثر 
کمدی  یک  است؛  و چشمگیر  متفاوت 
سیاه که با تک تک صحنه ها، شخصیت ها 
و شوخی هایش بیننده را تحت تأثیر قرار 
ویکتوریایی،  ترسناک،  اثر  یک  می دهد. 
توسط  که  کمدی  و  سیاه  آینده نگر، 
فیلمنامه نویس تونی مک نامارا از رمان 
١99٢ آلاسدیر گری اقتباس شده و توسط 
کارگردانی  ویرتووز  لانتیموس  یورگوس 
از  نخبه ای  از گروه  فیلم  شده است.این 
استعدادها، از جمله رابی رایان، فیلمبردار و جیمز پرایس و شونا هیث، طراحان تولید، بهره برده و 
موسیقی عجیب و غریب آن را جرسکین فندریکس ساخته است. می توان گفت همه چیز در این 
فیلم، هر قاب، هر تصویر، هر شوخی و هر اجرا، یک هیجان و شگفتی تازه برای مخاطب است.

معرفی فیلم

»لیلی گلداستون« به عنوان نخستین زن سرخپوست 
بهترین  جایزه  توانست  گلوب  گلدن  جوایز  تاریخ  در 

بازیگر را از آن خود کند.
در هالیوود  نادر است که  بسیار  بومی  بازیگران  برای 
اما »لیلی گلداستون«  بازی کنند  را  نقش های اصلی 
نخستین  عنوان  به  کامل«  ماه  »قاتلان  فیلم  بازیگر 
بازیگر سرخپوست برنده جایزه در تاریخ ۸۱ ساله جوایز 
حالی  در  گلدستون  شد.  شناخته   ۲۰۲۴ گلوب  گلن 
جایزه بهترین بازیگر زن در فیلم های درام را به خانه 
برد که »ایرین بدارد« تنها بازیگر بومی آمریکایی بود 
که پیش از این نامزد دریافت جایزه بهترین بازیگر زن 
در مینی سریال یا فیلم تلویزیونی در سال ۱۹۹۴ شده 

بود و »تایکا وایتیتی« نیز در مقام کارگردان برای فیلم 
»جوجو رابیت« در شاخه بهترین فیلم موزیکال/کمدی 
سال  در  ولگرد«  »سگ های  سریال  و   ۲۰۲۰ سال  در 
۲۰۲۲ نامزد بهترین سریال موزیکال/کمدی شده بود.به 
گزارش هالیوود ریپورتر، گلداستون پس از کسب این 
جایزه تاریخی گفت: »این جایزه تنها برای من نیست 
و  به تمام خواهران و همچنین مادرم در فیلم »قاتلان 
ماه کامل« تعلق دارد«.او همچنین از مردم اوسیج و 
مارتین اسکورسیزی، لئوناردو دی کاپریو، رابرت دنیرو و 
اریک راث همکار فیلمنامه نویس این فیلم تشکر کرد.
او در فیلم »قاتلان ماه کامل« نقش مولی بورکهارت، 
یک زن واقعی اوسیج را به تصویر می کشد که با یکی 

از همدستان اصلی قتل های سیستماتیک افراد اوسیج 
ابتدا  در  نقش  این  بود.  کرده  ازدواج   ۱۹۲۰ دهه  در 
اریک  و  اسکورسیزی  اینکه  تا  بود  شامل سه صحنه 
راث دوباره فیلمنامه را بازنویسی کردند. گلدستون که 
در طول فیلم به دو زبان اوسیج و انگلیسی صحبت 
می کند، اولین بار در درام »برخی زنان« به کارگردانی 
قرار  منتقدان  توجه  مورد   ۲۰۱۶ سال  در  رایکارد  کلی 
گرفت، اما قبل از حضور در فیلم »قاتلان ماه کامل« در 
آستانه کناره گیری از سینما بود. گلدستون برای بازی 
در این فیلم  موفق به کسب جایزه بهترین بازیگر زن از 
جوایز هیات ملی نقد آمریکا و حلقه منتقدان نیویورک 

نیز شده است.

زنی سرخپوست تاریخ ساز گلدن گلوب 2024
برای اولین بار در تاریخ ۸۱ ساله این جایزه رقم خورد؛

فستیوال

 

جهانِ سینما

 جدال شهاب حسینی 
و امیر آقایی تمام شد

کارگردانی  به  فرشته«  »گناه  سریال  تصویربرداری 
حامد عنقا با بازی شهاب حسینی پس از هفت ماه 

به پایان رسید.
سریال »گناه فرشته« به نویسندگی و کارگردانی حامد 
عنقا که از خرداد ماه سال جاری کلید خورده بود، پس 
از هفت ماه در تهران به مرحله پایان تصویربرداری 
رسید و عوامل این مجموعه در حال حاضر مراحل 
پیش  را  شده  ضبط  قسمت های  پساتولید  و  فنی 
می برند. تاکنون سه قسمت از این سریال در شبکه 
نمایش خانگی عرضه شده است. اولین قسمت »گناه 
و قسمت  ماه پخش شد  دی  اول  فرشته« جمعه، 
چهارم آن جمعه، ۲۲ دی در فیلیمو منتشر می شود.

»اوپنهایمر« بهترین فیلم جوایز 
گلدن گلوب شد

پیشتازی  با   ۲۰۲۴ گلوب  گلدن  جوایز  اعطای  مراسم 
»اوپنهایمر« و سریال »وراثت« در بخش های سینمایی 

و تلویزیونی برگزار شد.
هشتاد و یکمین دوره جوایز گلدن گلوب در حالی برگزار 
شد که فیلم »اوپنهایمر« با کسب ۵ جایزه پیشتاز شد و 
در بخش تلویزیونی نیز سریال »وراثت« موفق به کسب 
۴ جایزه شد. »اوپنهایمر« ساخته کریستوفر نولان جایزه 
بهترین کارگردانی، موسیقی متن، نقش اول و مکمل مرد 
را نیز از آن خود کرد و فیلم »بیچارگان« نیز برنده بهترین 
ساخته»گرتا  »باربی«  شد.   موزیکال  یا  کمدی  فیلم 
گرویگ« که در ۹ شاخه نامزد دریافت جایزه بود در نهایت 
تنها موفق به کسب جایزه جدید دستاورد گیشه و بهترین 

ترانه اصلی شد.

»باربی« میلیاردر حریف 
»بیچارگان« نشد

فیلم »باربی« که در ۹ شاخه نامزد جوایز گلدن گلوب شده 
رقابت اصلی در شاخه بهترین فیلم کمدی/موزیکال را به 

»بیچارگان« واگذار کرد.
هشتاد و یکمین دوره جوایز سینمایی و تلویزیونی گلدن 
گلوب در حالی به کار خود پایان داد که فیلم »باربی« 
را می توان بدون تردید بازنده بزرگ این رویداد توصیف 
کرد.این ساخته فانتزی گرتا گرویگ با بازی مارگو رابی و 
رایان گاسلینگ در حالی که با نامزدی در ۹ شاخه، پیشتاز 
نامزدهای گلدن گلوب ۲۰۲۴ بود که در نهایت تنها موفق 
به کسب جایزه جدید دستاورد گیشه و جایزه بهترین ترانه 
اصلی شد و مهم تر این که در شاخه بهترین فیلم کمدی/ 
موزیکال )مهمترین جایزه ای که می توانست دریافت کند( 
رقابت را به فیلم »بیچارگان« ساخته یورگوس لانتیموس 
فروش ۱.۴۴  با  توانست  که  »باربی«  فیلم  کرد.  واگذار 
میلیارد دلاری با هزینه تولید ۱۴۵ میلیون دلاری سود 
وارنر کند  برادران  را نصیب سازندگان و کمپانی  بزرگی 
و پرفروش ترین فیلم سینمای جهان در سال ٢٠٢٣ نام 
بگیرد، حالا باید به ادامه فصل جوایز سینمایی و نهایتا 

جوایز اسکار امیدوار باشد.

 »دندان مار« مسعود کیمیایی
 در موزه سینما

یکی از آثار شاخص مسعود کیمیایی پس از اصلاح و 
مرمت در موزه سینما به نمایش در می آید.

مجموعه فرهنگی تاریخی موزه سینما فیلم »دندان مار« 
که توسط فیلمخانه ملی ایران اصلاح و مرمت شده را 
نمایش می دهد. این فیلم روز چهارشنبه ۲۰ دی ساعت 
۱۶ برای علاقه مندان سینما در سالن فردوس به روی پرده 
با حضور جواد  از نمایش فیلم نشستی  بعد  می رود و 
پیرامون  منتقدان سینما  از  و شاهپور عظیمی  طوسی 
سینمای کیمیایی و فیلم »دندان مار« برگزار می شود. 
»دندان مار« در جشنواره فیلم برلین برنده جایزه ویژه و 
نامزد جایزه خرس طلایی و همچنین برنده جایزه ویژه 

هیئت داوران جشنواره فیلم مونترال شده است.

ساخته  آخرین  درخشش  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
کریستوفر نولان در گلدن گلاب هشتادویکم، پیامی صریح 
به دیگر رقبای اسکاری این فیلم علی الخصوص قاتلان 
ماه گل است. گلدن گلاب که از آن با عنوان مقدمه ای 
جایزه  نخستین بار،  برای  می شود،  برده  نام  اسکار  برای 
بهترین کارگردانی ۲۰۲۴ خود را در حضور مارتی بزرگ، 
سر  پشت  را  خوب  جوایز  فصل  یک  که  داد  نولانی  به 

گذاشته است.
از  خود،  محتوای  بر  تکیه  با  تا  شد  موفق  اوپنهایمر 
دوقطبی تابستان که با باربی به راه افتاده بود، فاصله 
فیلم  این  برای  را  امکان  این  جوایز،  فصل  و  گرفته 
اثر در کنار رقبای حرفه ای تری چون  این  تا  فراهم کرد 
بیچارگان و قاتلان ماه گل قرار بگیرد. حالا اما یک دو 
قطبی میان اوپنهایمر با قاتلان ماه گل به وجود آمده و 
سینمادوستان، اخبار فصل جوایز را رصد کردند تا شاهد 
تقسیم جوایز میان این دو فیلم و البته کارهای شاخصی 
چون جاماندگان، بیچارگان، منطقه موردعلاقه، آناتومی 

یک سقوط و زندگی های گذشته باشند.
در این میان اما اوپنهایمر، با فاصله از دیگر رقبای خود 
پیشی گرفته و توانسته با نزدیک به ۱۰۰ جایزه، در صدر 
که  راندمانی  بنشیند.  جوایز  فصل  فیلم  پرافتخارترین 
این  جوایز  کلکسیون  و  شده  کامل  اسکار  با  می تواند 
بیوگرافی را پربارتر کند. قاتلان ماه گل اما یک سوم فیلم 
نولان جایزه گرفته و زمان طولانی فیلم در کنار ریتم کند 
آورده  وارد  فیلم  این  به  را  بسیاری  انتقادهای  داستان، 

است. در این میان فیلم جاماندگان الکساندر پین، بیش 
از انتظار ظاهر شده و توانسته پس از اوپنهایمر، بیشترین 
افتخار فصل جوایز را از آن خود کند. این عدد و ارقام برای 
حدود ۱۱ هزار داور آکادمی، معانی خاصی دارد. داورانی 
که عمده آنها در دوقطبی تابستان، به نفع اوپنهایمر نقد 
نوشتند و اکنون در راند پایانی فصل جوایز، چشمشان به 
است  خود  وثوق  مورد  جوایز  و  انتخاب های جشنواره ها 
صدرنشینی  قطعا  کنند.  انتخاب  را  خود  نهایی  رأی  تا 
اوپنهایمر در گلدن گلاب امسال، تاثیر بسزایی بر روی آرای 

آرای  و سبب جذب  گذاشت  خواهد  فیلم  این  مخالفان 
خاکستری جمعی از داوران آکادمی خواهد شد. حالا دیگر 
نولان، نزدیک تر از هر کارگردان دیگری برای دریافت دومین 
اسکار خود پس از ۱۰ سال است. این مختصات بیش از 
آن که طرفداران نابغه سینمایی را خوشحال کند، طرفداران 
اسکورسیزی را ناراحت می کند که فیلم های اخیرش، هیچ 
توفیقی در اسکار نداشته است علی الخصوص آن که قاتلان 
ماه گل، شاید آخرین فیلم کارگردان ۸۱ ساله و محبوب 

سینمای جهان باشد.

با دریافت جایزه بهترین کارگردانی گلدن گلاب؛

نولان برای نولان برای اسکار اسکار ۲۰۲۴۲۰۲۴ شمشیر کشید شمشیر کشید
»کریستوفر نولان« با دریافت جایزه بهترین کارگردانی گلدن گلاب ۲۰۲۴، علاوه بر اینکه برای نخستین بار موفق به دریافت این جایزه می شود اما در گامی بلندتر، خود را 

نزدیک تر از دیگر رقبای قدرتمندی چون »مارتین اسکورسیزی« برای افتخارآفرینی در اسکار امسال می بیند.
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